
M SERIES OVERVIEW

¼” INSTRUMENT CABLE

To meet the sonic expectations of discerning musicians around the world, the M 
Series instrument cable contains OFC conductors and a layer of conductive PE 
insulation. The use of these materials ensures that the final product consistently 
delivers a solid performance. Conductive PE absorbs changes in capacitance that 
occur when musicians run, walk, or shake their instruments on stage.

The IO-M2MBL TS plugs feature an extremely durable nickel plated brass shell and 
includes a sturdy plastic insert that tightens onto the cable to provide strain relief 
while an additional rubber boot delivers extended support. The nickel plated plug 
contacts, tin plated wire terminals, and conductive PE insulation all ensure the best 
possible signal flow and extend the useful life of the cable. 

The cable comes equipped with a durable and flexible PVC jacket to protect the 
cable from whatever life throws at it. Additionally, a copper spiral shield protects the 
conductors from EMI. The result? A dependable companion for any musician.
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DRAWING

STANDARDS & CLASSIFICATIONS

Part Number: IO-IC109XXX-M2MBL
Number of Conductors: 1 plus shield

SPECIFICATIONS
Product

Details: 50/0.12mm BC OFC
Size: 20 AWG

Conductors

Material: Conductive PE
Insulation

Details: Spiraled
Construction: 55/0.12 BC OFC

Shield

O.D.: 6.0mm
Material: PVC
Color: Black

Jacket

Conductor DC Resistance: 0.035 ± 1% Ω/m
Shield DC Resistance: 0.033 ± 1% Ω/m
Capacitance Between Conductor and Shield: ≤ 33.3 pF/ft
Voltage Breakdown: 500 V
Flex Life: ≥ 17,700
Tensile Strength: ≥ 197.82 N
Applicable Temperature: -20°C ~ +60° C (-4°F ~ +140°F)
Peak Temperature: -40°C ~ +70° C (-40°F ~ +158°F)

Electrical and Mechanical 
Characteristics
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Данный компонент на территории Российской Федерации 

Вы можете приобрести в компании MosChip. 

    

   Для оперативного оформления запроса Вам необходимо перейти по данной ссылке: 

      http://moschip.ru/get-element 

   Вы  можете разместить у нас заказ  для любого Вашего  проекта, будь то 
серийное    производство  или  разработка единичного прибора.   
 
В нашем ассортименте представлены ведущие мировые производители активных и 
пассивных электронных компонентов.   
 
Нашей специализацией является поставка электронной компонентной базы 
двойного назначения, продукции таких производителей как XILINX, Intel 
(ex.ALTERA), Vicor, Microchip, Texas Instruments, Analog Devices, Mini-Circuits, 
Amphenol, Glenair. 
 
Сотрудничество с глобальными дистрибьюторами электронных компонентов, 
предоставляет возможность заказывать и получать с международных складов 
практически любой перечень компонентов в оптимальные для Вас сроки. 
 
На всех этапах разработки и производства наши партнеры могут получить 
квалифицированную поддержку опытных инженеров. 
 
Система менеджмента качества компании отвечает требованиям в соответствии с  
ГОСТ Р ИСО 9001, ГОСТ РВ 0015-002 и ЭС РД 009 
 
 

      

            Офис по работе с юридическими лицами: 
 

105318, г.Москва,  ул.Щербаковская д.3, офис 1107, 1118, ДЦ «Щербаковский» 
 
Телефон: +7 495 668-12-70 (многоканальный) 
 
Факс: +7 495 668-12-70 (доб.304) 
 
E-mail: info@moschip.ru 
 
Skype отдела продаж: 
moschip.ru 
moschip.ru_4 
              

moschip.ru_6 
moschip.ru_9 
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